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Mandag 09.10.2023 kl. 19.30 på klubbhuset 

 

 

Saksnummer Sak Ansvarlig 

7 Anleggsutvalgets arbeid Sverre 

8 Status på ferdigstilte prosjekter 22-23 Sverre 

9 Anleggsprosjekter framover Sverre 

10 Rutiner på drift av eksisterende anlegg Sverre, Hilde 

11 Leie av brakker ØHIL bandy 

12 Innspill fra idrettene Idrettene, Sverre 

13 Eventuelt Hilde, Sverre 

 
 

 
Innkalt: Erik Legernes (bandy), Dag Hellerud (fotball), Vibeke Sending (Håndball), Hilde Kristin Norddal 
(HS, leder AU), Sverre Nordby (admin) 
 
Invitert: Øvrige idretter uten utpekt kontakt-person 
 
Tilstede: Eivind Thorne (bandy), Dag Hellerud (fotball), Vibeke Sending (håndball), Eilert Lund (langrenn), 
Hilde Kristin Norddal (HS), Sverre Nordby (DL) 
 
Idretter ikke representert:  
Alpin, Hopp, Baseball 
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Møtedato 09.10.2023 

 

Saksnummer 7 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Anleggsutvalgets arbeid 

Orientering:  
 
Anleggsutvalgets arbeid håndterer i all hovedsak anleggsprosjekter som rører flere idretter/avdelinger.  
 
Anleggsutvalgets landingsside, med mandat og protokoller. 
 
Den kommunale anleggsplanen er sentral i utviklingen av idrettsanlegg. Denne går over 4 år (2023-2026), 
med en årlig rullering (15. februar). Politisk behandling av anleggsplanen i 2023 ligger her.  
 
Sverre gikk i møtet gjennom historikken rundt opprettelsen av AU og typiske saker som behandles her.  
 

Utvalgets bemerkninger: 
 
 

  

https://ohil.no/anleggsutvalget/
https://tjenester.baerum.kommune.no/innsyn/politikk/wfinnsyn.ashx?response=journalpost_detaljer&journalpostid=2020857413&
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Møtedato 09.10.2023 

 

Saksnummer 8 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Status på ferdigstilte prosjekter i 22-23 

Orientering:  
 
Alle anlegg som ØHIL disponerer hele/deler av tiden har oppdaterte kalendere på denne siden: 
 
Treningstider gymsaler, haller og anlegg - Øvrevoll Hosle IL (ohil.no) 
 

Nye anlegg det siste året:  
 

ØHIL idrettspark kunstgress/kunstis 
 
-Sesongskifter 25. oktober og 10. mars 
-Åpnet for fotball i august 2022 og med is i  
november 2022 (offisiell åpning) 
-Nytt lysanlegg 800 lux (led)  
-Diverse bygninger, inkl mediatårn med nødvendig  
infrastruktur 
-ØHIL skiarena (overskuddssnø/is fra banen) 
-Sluttoppgjør pågår  
-Det første året med var på mange måter et «prøveår» både  
på kostnader, bemanning og driften 

 
Eikeli idrettspark 
 
-Flerbrukshall med tilsynsansvar, mye ledig tid i helgene  
(Finansiert av Bærum kommune og Viken) 
-Nærmiljøanlegg for basket (1 stor og 2 små baner) 
(del av ØHILs prosjekt, men finansiert av Bærum kommune) 
-Nærmiljøanlegg fotball (20x30 meter) 
-Kunstgressbane 7er/9er (40x60 meter) 
-Nytt lysanlegg 
-Ny vanntilførsel (for islegging) og tilgang til varm garasje 
 
Nye boder på Eikeli og Hosletoppen 
 
Overdragelse av 1/3 eierandel av Kolsåsbakken 
 
Gitt at det er usikkert om vi klarer å holde liv i alpin-gruppa vår, er fristen for å  si fra oss eierandelen 
forskjøvet et år (høsten 2024).  
 

Utvalgets bemerkninger: 
 
 

  

https://ohil.no/treningstider-gymsaler-haller-anlegg/
https://ohil.no/ohil-idrettspark-2020-hoslebanen-kunstis-og-kunstgress/
https://ohil.no/ohil-med-som-ny-deleier-av-kolsasbakken/
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Møtedato 09.10.2023 

 

Saksnummer 9 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Anleggsprosjekter framover 

Orientering:  
 
I anleggsplanen: 
 
Nytt led-lysanlegg på Ferd arena Hosle (#51 i anleggsplanen) 
Nytt led-lysanlegg på Hosle kunstgress (#55 i anleggsplanen) 
Nytt led-lysanlegg på Jarmyra kunstgress (#57 i anleggsplanen) 
 
Disse 3 anleggene realiseres i 2024.  
 
På langtidsplanen:  
 
Rehab/utvidelse av klubbhus på Hosle 
-Ikke prioritert av BIR (idrettsflater er prioritert i planen) 
 
Klubbhus/lokaler på Jarmyra 
-Kan være aktuelt etter at VA-prosjektet i området er ferdigstilt. Som del av et mulig framtidig prosjekt, blir 
det i forbindelse med VA-arbeidet tilrettelagt for påkobling av vann og avløp i kummer. ØHIL fotball tar en 
mindre investeringskostnad for å sikre dette.  
 
Kunstgress/beachhåndball på Hosletoppen 
-Ikke prioritert på bakgrunn av at skolen ikke ønsker dette. Vibeke (håndball) oversendes korrespondansen 
med skolen og vurderer et nytt framstøt (FAU og/eller skoleledelsen) inn mot neste rullering av 
anleggsplanen (15. februar 2024).  
 
Prosjektene på langtidsplanen må fjernes/fornyes/kommenteres årlig gjennom den lette rulleringen.  

Utvalgets bemerkninger: 
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Møtedato 09.10.2023 

 

Saksnummer 10 

Saksbehandler Sverre, Hilde 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Rutiner på daglig orden/vedlikehold/drift 

Orientering:  
 
Oppfølging av sak #2 fra det siste møtet i anleggsutvalget.  
 
Det er viktig at vi klarer å ta vare på den anleggsmassen vi har bygget opp over tid (klubbhus og 
idrettsanlegg). Idrettene løser pt orden på anleggene mer eller mindre uten faste rutiner, med en intensjon 
om at lag og utøvere rydder opp etter seg. Håndball har en god rutine på rydding etter treningsøkter i 
hallene de benytter. Klubben får svært sjelden klager fra skolene om uorden.  
 
Status på anlegg og rutiner for idrettene ble diskutert i møtet. Spesielt på fotballbanene ligger det ofte igjen 
klær, drikkeflasker og tidvis søppel.  
 
Med en etter hvert stor anleggsmasse drømmer Sverre om at alle brukerne bidrar til å opprettholde en høy 
standard, spesielt ved å bidra til den daglige oppryddingen etter seg selv og andre.  
 
Sverre har tidligere delt et dokument som kan benyttes fortløpende for en god oversikt over behov: 
 

 anlegg_mangler.xlsx 

 

Utvalgets bemerkninger: 
 
Formatet og oppsettet på dokumentet er oversiktlig og gir en fin mulighet for å ha kontroll og kunne 
iverksette dugnader i idrettene.  
 

 
  

https://ohil.no/wp-content/uploads/2023/01/protokoll_au_120123.pdf
https://ohil-my.sharepoint.com/:x:/g/personal/sverre_ohil_no/EXbrMuFyd9dBkjUamyTkArYBCwgYtm0PM7nN8aZWW-_tXw?e=NoBpvO
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Møtedato 09.10.2023 

 

Saksnummer 11 

Saksbehandler ØHIL bandy 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Leie av brakker 

Bakgrunn:  
 
Tilsendt e-post fra ØHIL bandy (Eivind):  
 
Vi ønsker derfor å leie inn 2 mannskapsbrakker for kommende sesong. Periode 01.11 til 29.02 
 
https://www.uco.no/utleie/moduler/moduler/modul-skift-med-skap 
 
Tanken er å plassere den ene på grusplassen bak styrkerommet og at denne kan tilhøre småguttlaget primært, 
men være ekstra garderobe ved behov. 
Den andre ønsker vi å plassere på enden av klubbhuset ut som per berg (hvis det er plass der), og at den kan 
benyttes som garderobe til yngre lag som ikke har behov for dusj. 
 
Da vil 1&2 være til bortelag. 3 til dommere og 4 til a-lag. 
For 2.div og rekruttkamper, vil 1&2 være til hjemmelag. 3 til bortelag og brakke til dommere. 
 
Er det lagt noen flere planer for å gjøre dusjen til 1&2 mindre og garderobene større, man kunne vel flyttet 
dørene til dusjen 3-4 meter innover i dusjen for å fått mer benkeplass, så hver av disse kunne fått plass til 1 fullt 
lag. 
 
Er det OK å bestille brakker og plassere på foreslått plasser, og koble disse til strøm på klubbhuset? 
 
 

Vedtak: 
 
Godkjennes, ØHIL bandy og daglig leder finner fram til best egnet løsning. ØHIL bandy bærer kostnaden 
for leie av brakkene.  
 
 

Utvalgets bemerkninger: 
 
AU synes dette er en svært god løsning! 
 
ØHIL fotball kan være interessert i en tilsvarende løsning på vinteren, og når tilbud er innhentet oversendes 
dette til Dag (fotball).  
 

 
 

  

https://www.uco.no/utleie/moduler/moduler/modul-skift-med-skap
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Møtedato 09.10.2023 

 

Saksnummer 12 

Saksbehandler Idrettene, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Innspill fra idrettene 

Orientering:  
 
Sverre orienterer om status på den gamle Rykkinn-hallen, som vi ikke får tilgang til. Vårt innspill var å få 
denne flyttet til Jarmyra grusbane. Pga regulering er det ikke mulig å få satt opp en bygning i området. 
Arealet er (fortsatt) regulert til idrett, og kan vurderes som ny anleggsflate etter at VA-prosjektet er 
ferdigstilt.  
 
Fotball har to prosjekter under utredning:  
- Hosle kunstgress med undervarme (i forbindelse med skifte av kunstgressdekket, tidligst 2025) 
- Muligheter for midlertidig tak over en anleggsflate på vinterstid 
 
ØHIL Bandy vil støtte prosjektet med bandyhall på BIP. Dette er et prosjekt som bandygruppene/klubben i 
Bærum fronter felles inn mot kommunen. Idrettsanlegget er kommunalt og bandygruppene/klubben jobber 
for at kommunen skal bygge hallen. Det kan være nødvendig med uttalelser, støtte fra ØHIL når saken 
kommer videre. 
 

Utvalgets bemerkninger: 
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Møtedato 09.10.2023 

 

Saksnummer 13 

Saksbehandler Hilde 

Type sak Eventuelt 

Saksnavn Eventuelt 

Orientering:  
 
Parkeringssituasjonen på Hosle er under vurdering, etter at Henrik (HS) har deltatt i et «Kjørestopp»-møte. 
Det er foreslått «parkering forbudt»-skilting i Magnus Blikstads vei, og avklaring kommer i løpet av høsten. 
Dette vil evt legge mer press på parkeringsplassene i ØHIL idrettspark, og en ny forespørsel til skolen må 
vurderes. FAU har et trafikkutvalg som kan være aktuell mottaker av en henvendelse, ettersom skolens 
ledelse ønsker minst mulig bruk av skolegården til parkering, også på ettermiddager og i helgene.  
 
Rettsmekling vedrørende ferdigstillelsen av Hoslebanen gjennomføres mandag 16. oktober. Sverre 
orienterte om status i møtet.  
 

Utvalgets bemerkninger: 
 
 
 

 


